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Datum   
2023-09-12 
Adress 
Lugna gatan 82 

Yttrande 

Diarienummer Till 
FSKF-2023-13070 Stadskontoret 
  
 
Remiss angående plan för etablering av intern laddinfrastruktur i Malmö 
stad; nu fråga om remiss (STK-2023-876) 

 
Förskolenämnden föreslås besluta att lämna följande yttrande: 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden är positiva till etableringen av intern laddinfrastruktur och Malmö stads 
satsning mot en elektrifierad fordonsflotta som möter behovet från stadens verksamheter. 
Förskolenämnden har inget stort behov av laddplatser för sin verksamhet då 10 fordon och 
4 bussar leasas idag. Placeringen av laddstolparna behöver förtydligas om mark på befintliga 
och nya förskolor skall tas i anspråk, som kan påverka ytor för barnens utemiljö.  
 

Yttrande 
Förskolenämnden är positiva till etableringen av intern laddinfrastruktur och Malmö stads 
satsning mot en elektrifierad fordonsflotta som möter behovet från stadens verksamheter.  
 
Förskolenämnden ställer sig också positiva till att kostnaderna för laddinfrastrukturen inte 
ensidigt belastar enskilda verksamheter. Men ställer sig frågande till hur investeringen av 
laddinfrastrukturen kommer påverka internhyran för specifika objekt.  
 
Förskoleförvaltningen leasar i dagsläget 10 fordon och 4 bussar från Malmö Leasing AB. 
Merparten av dessa används dagligen inom serviceorganisationen till förskolorna. Fordonen 
nyttjas idag av medarbetare med ett behov av att kunna ta sig runt i hela staden. För att 
utföra vaktmästaruppdrag i de centrala delarna av staden så används redan idag två elcyklar i 
stället för bilar. Förskoleförvaltningen arbetar också utifrån stadens resepolicy och minskar 
antalet bilresor, genom att ersätta kortare transporter med elcykel och/eller kollektivtrafik.  

 
Förskolenämnden har inget stort behov av laddplatser för sin verksamhet. Placering av dessa 
laddstolpar behöver förtydligas om mark på befintliga och nya förskolor förväntas nyttjas, då 
det kan påverka ytor för barnens utemiljö.  
 
Förskolenämnden kan inte bedöma de legala krav och regler som gäller för denna typ av 
uppdrag till kommunala aktiebolag. 
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Ordförande 

 

 Mohamed Yassin (MP) 

Nämndsekreterare 

 

 Josefine Storm 
 
 
[Här anger du om det finns reservationer/särskilda yttranden] 


